

***** English version below *****

Liebe Studierende!

Das **Sommerkolleg Bovec** findet in diesem Jahr vom **7. bis 21. Juli 2024** in **Bovec/Slowenien** im wunderschönen Soča Tal statt und **Bewerbungen sind ab sofort möglich!**

Das Sommerkolleg steht heuer unter dem Thema **“CULTURE, SOCIETY AND THE ENVIRONMENT: Cross-Border Concepts and Practices of Cultural Sustainability”**. Das gesamte Programm ist auf Mehrsprachigkeit ausgerichtet, mit im Fokus steht das Erleben der sprachlichen und kulturellen Vielfalt des Alpen-Adria-Raums.

Für den erfolgreichen Abschluss des Programms werden **3 ECTS-Anrechnungspunkte** vergeben.

Highlights auf einen Blick:

- Sprachkurse in 5 Sprachen des Alpen-Adria-Raums: Slowenisch, Italienisch, Kroatisch, Friulanisch und Deutsch
- Workshops von Wissenschaftler:innen aus den beteiligten Universitäten
- Exkursionen innerhalb der Alpen-Adria-Region
- Sprachcafé
- Film-, Musik-, Spiele- & literarische Abende

Das Sommerkolleg Bovec richtet sich an ordentliche **Studierende aller Studienrichtungen** an einer österreichischen Universität, Fachhochschule und Pädagogischen Hochschule. Neben den Teilnehmer:innen der österreichischen Institutionen nehmen auch italienische, slowenische und kroatische Studierende teil.

Weiterführende Informationen zum Sommerkolleg Bovec und zur Anmeldung finden Sie bitte unter: www.aau.at/sommerkolleg-bovec

Bewerbungen sind ab sofort möglich!

Bewerbungsfrist: 20. Mai 2024

Bei Rückfragen oder Unklarheiten stehen wir sehr gerne unter summerschool.bovec@aau.at zur Verfügung.

Wir freuen uns schon sehr auf Ihre Bewerbungen und ein tolles und inspirierendes Sommerkolleg Bovec 2024!

**Mit vielen herzlichen Grüßen,
lep pozdrav, cordiali saluti, puno pozdrava & salûts di rispjet,**

Assoc. Prof. Dr. Cristina Beretta M.A.
Wissenschaftliche Leitung, Sommerkolleg Bovec

Mag. Katharina Grafenauer
Projektmanagerin, Sommerkolleg Bovec

Dear students!

This year, the **Summer School Bovec** will take place from **7 to 21 July 2024** in **Bovec/Slovenia** in the beautiful Soča Valley and **applications are open now!**

The topic of this year's summer school is "**CULTURE, SOCIETY AND THE ENVIRONMENT: Cross-Border Concepts and Practices of Cultural Sustainability**". The entire programme is geared towards multilingualism, with, amongst others, a focus on experiencing the linguistic and cultural diversity of the Alps-Adriatic region.

With successful completion of the programme, participants will achieve **3 ECTS credit points**.

Highlights at a glance:

- Language courses in 5 languages of the Alps-Adriatic region: Slovenian, Italian, Croatian, Friulian and German
- Workshops led by scholars/academic staff from the participating universities
- Excursions within the Alps-Adriatic region
- Language café
- Film, music, games & literary evenings

The Summer School Bovec is aimed at regularly enrolled **students of all fields of studies** at Austrian universities, universities of applied science and university colleges of teacher education. In addition to the participants from Austrian institutions, Italian, Slovenian and Croatian students will take part in the programme as well.

For more information on the Summer School Bovec and the application, please visit:

www.aau.at/sommerkolleg-bovec

Applications are open now!

Application deadline: 20 May 2024

In case of questions or uncertainties, please feel free to contact us at summerschool.bovec@aau.at.

We are very much looking forward to receiving your applications and to a great and inspiring Summer School Bovec 2024!

Kind regards,

herzliche Grüße, lep pozdrav, cordiali saluti, puno pozdrava & salûts di rispiet,

Assoc. Prof. Dr. Cristina Beretta M.A.
Scientific Director, Summer School Bovec

Mag. Katharina Grafenauer
Project Manager, Summer School Bovec